Question Regarding The Arts Undergraduate Theatre Society (AUTS) Fee:

Whereas, the Arts Undergraduate Society (AUS) has a commitment to promoting fine arts at McGill University for Arts undergraduate students;
Whereas, the Arts Undergraduate Theatre Society (AUTS) is a group affiliated with AUS and the AUS’s Fine Arts Council (FAC) that puts on a major annual theatrical production, such as RENT, Chicago, West Side Story.
Whereas, AUTS plays a key role in fostering appreciation of and participation in theatre in the absence of a formal performing arts program;
Whereas, AUTS provides opportunities for students to engage in acting, producing, technical production, directing, choreography, design, and more;
Whereas, without a fee levy, the financial viability of AUTS would depend solely upon the generosity of private individuals, which would put them in an unpredictable and unsustainable position;
Whereas, a fee levy on students that is less than the cost difference between adult and student ticket pricing for their annual production results in more predictable finances for AUTS which lessens the financial burden on individuals who participate in the Arts Undergraduate Society;
Whereas, the passage of this referendum question assures the continued stability of AUTS’ finances as an internal affiliated group of the Arts Undergraduate Society.

The Arts Undergraduate Society proposes that their fee continue to be levied for the next three years to aid in securing future opportunities for students within the performing arts. The fee per semester will remain unchanged, as follows:

	BA - full time (minimum 9 credits) : $1.00 per student per semester
	BA - part time (0.01 to 8.99 credits) : $0.50 per student per semester
	BASc - part time/full time : $0.25/0.50 per student per semester
This non-opt-outable fee is renewable as of fall 2016 will continue for 3 years, at which time it must be brought back to the membership for renewal.
Do you agree to the continued levying of the Arts Undergraduate Theatre Society Fee as of fall 2016?
Submitted by:
Jacob Greenspon, AUS President
Elaine Patterson, AUS VP Communications
Référendum pour les frais de la Arts Undergraduate Theatre Society (AUTS):

Étant donné que l'AÉFA à le devoir de promouvoir les arts à l’université de McGill pour les étudiants au baccalauréat;

Étant donné que la the Arts Undergraduate Theatre Society (AUTS) est un groupe affilié avec AUS et le Fine Arts Council (FAC) qui met en scène une production théâtrale majeure par année, telle que RENT, Chicago, West Side Story, etc;

Étant donné que la AUTS joue un rôle important dans la promotion de l’appréciation et la participation dans le domaine du théâtre dans l’absence d’un programme officiel des arts dramatiques; 

Étant donné que AUTS offre aux étudiants l’occasion de s’exprimer en tant que comédiens, réalisateurs, producteurs, choréographes, directeurs artistiques, etc;

Étant donné que, sans frais étudiants, la continuité financière d’AUTS dépendrait uniquement sur la générosité d’individus privés, ce qui les mettrait dans une position précaire;

Étant donné que des frais étudiants moins chers que la différence entre les coûts des billets adultes et étudiants pour leurs productions annuelles mène à une situation financière plus stable pour AUTS, ce qui réduit le fardeau économique sur les individus participant au Arts Undergraduate Society;

Étant donné que le passage de ce référendum assure la continuité financière d’AUTS en tant que groupe interne affilié avec l'AÉFA;


La Arts Undergraduate Theatre Society propose que leurs frais continuent d’être soulevés pour les trois prochaines années pour continuer à offrir des placements dans le domaine des arts dramatiques aux étudiants de McGill. Les frais par session seront sans changement, comme suit:

	BA - temps plein (minimum 9 crédits) : $1.00 par étudiant par session
	BA - temps partiel (0.01 à 8.99 crédits) : $0.50 par étudiant par session
	BASc - temps partiel/plein : $0.25/0.50 par étudiant par session

Ces frais non-négotiables continuereont pour 3 ans, et puis seront re-votés par le corpus étudiant. 

Êtes-vous d’accord avec la soulèvement continue des frais de la Arts Undergraduate Theatre Society?

Soumis par:
[bookmark: _GoBack]Jacob Greenspon, Président
Elaine Patterson, VP Communications
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